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Toelichting: 

In de PZC van 31 maart valt te lezen dat de kosten voor het realiseren van de verbreding van de 
Sloeweg waarschijnlijk 15 miljoen euro meer gaat kosten. Eerder is er al aan de Staten gevraagd om 
5,3 miljoen terwijl er toen nog geen piketpaaltje geslagen was. 
 
 
 
De SP-fractie heeft de volgende vragen: 

1. Kan het college bevestigen dat de verbreding van deze weg 15 miljoen euro meer gaat 
kosten? Zo nee, waarom niet? 

Zo ja, hoe kan het zijn dat er slecht of geen rekening gehouden is met de BTW afdracht? 
Wie is er verantwoordelijk voor de fouten in de ontwerpen van de viaducten? 
Waarom zijn er twee tot drie keer teveel bomen gerooid en hoe wordt dit gecompenseerd? 

 
2. Hoe is het college van plan om deze (nieuwe) tegenvaller op te gaan vangen? 
3. Is het college het met de SP eens dat er fouten gemaakt zijn en voorkomen hadden 

kunnen/moeten worden? Zo nee, waarom niet? Indien ja, hoe gaat het college dit in de 
toekomst voorkomen? 

4. Kan het college aangeven of de huidige tegenvallers een negatieve invloed hebben op de 

uiteindelijke opleverdatum van de N62? Zo nee, waarom niet? 

 
 

Namens de SP-fractie, 

R. van Tilborg 
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